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Zápis  z jednání  redakční  rady Soběslavské  hlásky

15. 5. 2019

Městský  úřad Soběslav

Přítomni  redakční  rada (RR):  L. Míchalčíková,  M. Pimperová,  D. Kozel

Přítomní  MÚ: M. Nováková,

Omluveni  (RR): l. Šimková

Program:

L  HodnoceniSoběslavskéhláskyč.5/2019

2. Projednání  obsahu Soběslavské  hlásky č. 6/20í9

3. Různé

Add1/

Hláska byla hodnocena  kladně.

Add 2/

RR projednala  uveřejněrí  článku zaslaného  paní V. Krumlovou  s názvem,,Mamínky  pro Sobík". Členové

RR souhlasi  s uveřejněnim  článku. Redaktorka  požádala  p. Krumlovou,  aby byly do článku doplněny

prostory, které byly přislíbeny  městem -  prostory  v budově č. 1.

RR projednala  uveřejněni  článku,,Probudit  nebo zadupat aktivni občanství?" zaslaného p. Kateřinou

Růžičkovou. Členové RR souhlasí s uveřejněnim  článku na téma projektu GrafitEko v měsičniku

Soběslavská  hláska. Zároveň zazněly výhrady k článku v zaslané podobě: přiliš dlouhý text (pozn. překračuje

i doporučený  rozsah v zásadách 2 000 znaků), avšak někteří členové RR upozornilí, že stručné shrnutí

historíe projektu je vhodné pro to, aby se čtenáři dozvěděli, o co se iedná. Závěrečná věta nevhodná

k uveřejnění v novinách, text a předevšim jeho závěr zjevně psaný v afektu. Článek předkládá pouze

pozitivní náhled na projekt a ignoruje fakta, která mluvi v neprospěch projektu, stejně jako neuvádí některá

fakta, která mohla ovlivnit rozhodováni Rady města Soběslavi. Z toho důvodu vice členů rady považuje za

vhodné uveřejnit  v témže čísle Hlásky vyjádření členů Rady nebo redakční článek, ve kterém budou shrnuty

obecné informace a důvody, proč nebyl projekt na jednáni Rady města Soběslavi odsouhlasen.

Redaktorka  informovala  členy redakčni  rady o obsahu červnového  čisla Hlásky.

Add 3/

Členové  RR diskutovali  na různá témata,  která se týkala  aktuálniho  děni v Soběslavi.

Termin přištiho  jednáni  RR: "17. 6. 2019

Zapsala:  Michaela Nováková,  MěÚ Soběslav,  21. 5. 2019


